
Obec Kostelec u Holeš ova

Kostelec u Holeš ova č. p. 58, 76843 Kostelec u Holeš ova

telč.: 573 385 129, 573 385 069 e-mail: obeckuh@volny.cz

ZÁ PIS

zasedání Zastupitelstva č. 20 obce Kostelec u Holeš ova

konanédne 29. 6- 2021 v sokolovně od 17:00 hod.

Doba jednání: 17- 21:49

Přítomno: 15

Omluveni:

Neomluveni:

Předsedající: RNDr. Marcela Pospíš ilíková

Zapisovatel*: RNDr. Marcela Pospíš ilíková

Ově řovatelézápisu: Zdeně k Klesnu, Petr Mě rka

*Předsedající v souladu sjednacím řádem Obcs určil vý š e uvedenou osobu.

o veš kerý ch přijatý ch usneseních bylo hlasováno veřejně , zdviž ením ruky.

1. Zahájení

Veřejnézasedání zastupitelstva č. 20 zahájila starostka obce v 17:00 hod.

Bylo zvoleno pracovní předsednictvo: Marcela Pospíš ilíková, Petr Hlobil st., Jindřich Surala

Hlasování: 13 - 2 - O

Byla zvolena návrhovákomise: Martin Hradil, Alois Hradil, Radoslav Pospíš ilík

Hlasování: 15 - O - O

Byli zvoleni ově řovatelézápisu: Zdeně k Klesnu, Petr Mě rka

Hlasování: 15 - O - O

V průbě hu zasedání ZO je pořizován zvukový záznam, který slouž í pro potřeby vyhotovení zápisu. Zápis bude

pořizovat Marcela Pospíš ilíková- starostka.
Soukromáosoba Ing. Petr Ž ůrek, Kostelec u Holeš ova čp. 73, pořizuje videozáznam pro dokumentační a

veřejnéúčely, Ú OOÚ reg. č. 00063B05.

Zápis ze zasedání ZO Č . 19 byl ově řen a podepsán. Proti lápisu nebyla vznesena námitka.

Návrh na zařazení nového bodu programu zasedání ZO Č . 20 - “ Smlouva o spolupráci se Sdruž ením mě st a

obcí vý chodní Moravy“ . Navrhuji zařadit na program zasedání ZO Č . 20 jako bod č. 9. PředkládáM.

Pospíš ilíková.
Zdůvodně ni: Smlouva je jako jedna z ně kolika samostatný ch smluv uzavřena za účelem dosaž ení cíle

společného projektu Smluvních stran s názvem ‚Kompostování v obcích vý chodní Moravy IV. (dále jen

‚Projekt“ ). Pro zajiš tě ní jeho spolufinancování z dotačních prostředků byla Sdruž ením podána ž ádost

o podporu z programu s názvem „ Operační program ž ivotní prostředí 2014-2020“ (dále jen „ Program“ ).

Vzhledem k úspě chu ž ádosti bylo k Projektu vydáno Rozhodnutí o poskytnutí dotace (dále jen „ RoPD“ )

s příslibem financováni Projektu za podmínek dodrž ení pravidel Programu a v ž ádosti deklarovaný ch

parametrů včetně finanční spoluúčasti Sdruž ení, jakož to nositele Projektu (příjemce dotace dle R0PD). Cílem

projektu je předevš ím předcházet vzniku biologicky rozlož itelný ch odpadů a to prostřednictvím domácích

kompostérů pro občany a předcházet vzniku textilního odpadu prostřednictvím pořízený ch kontejnerů. Obec

Kostelec u Holeš ova v rámci projektu získá40 ks kompostérů na biologický odpad pro ž adatele z obce, kteří

kompostér neobdrž eli v minulém období.
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Zastupitel P. Ž ůrek navrhl zařadit bod “ Smlouva o spolupráci se Sdruž ením mě st a obcí vý chodní

Moravy“ . Navrhuji zařadit na program zasedání ZO Č . 20 jako bod č. 10. Zastupitel P. Mě rka dal v tomto

smyslu protinávrh, o kterém bylo následně hlasováno.

Návrh usnesení:

Zastupitelstvo obce Kostelec u Holeš ova schvaluje zařazení bodu “ Smlouva o spolupráci se Sdruž ením

mě st a obcí vý chodní Moravy“ na program zasedání ZO Č . 20 jako bod Č . 10.

Vý sledek hlasování:

Pro: 8 J Proti: (Pospíš ilíkováM.) / Zdrž eli se: 6 (Hlobil ml. P., Hlobil st. P., Hradil M., Klesnil Z., Marek T.,

Masný O.)

Usnesení č. 1/20Z12021 bylo schváleno.

Návrh na zařazení nového hodu na program zasedání ZO Č . 20 - “ Poskytnutí finančního daru na konto obcí

postiž ený ch tornádem“ . Předkládá: rada obce Kostelec u Holeš ova. Navrhuje zařadit na program zasedání

ZO Č . 20 jako bod Č . 11.

Zdůvodně ní: Obec Kostelec u Holeš ova přispě je na pomoc obnovy oblastí poničený ch tornádem finanční

částkou ve vý š i schválenézastupitelstvem obce.

Návrh usnesení:

Zastupitelstvo obce Kostetec u Holeš ova schvaluje zařazení bodu ‘Poskytnutí finančního daru na konto

obcí postiž ený ch tornádem“ na program zasedání ZOČ . 20 jako bod č. 11.

Vý sledek hlasování:

Pro: 15 / Proti: 0/ Zdrž eli se: O

Usnesení č. 2120Z12021 bylo schváleno.

Zastupitel Petr Mě rka podal návrh na úpravu programu zasedání ZO Č . 20: “ Navrhuji vypuš tě ní bodů 9.4 až

9.7 z programu zasedání ZO Zdůvodně ní bod 9 byt navrž en jako projednání dopisu rodičů a nerozumím

členě ní na podbody.

ze:

Htobil P. st RO chtě la ZO poskytnout veš keré informace k aktuálnímu dě ní okolo MŠ , kterémá

k dispozici, bylo by problematickétoto projednat vjednom bodu a proto to bylo

rozdě leno do podbodů, kteréZO a přítomný m hostům umož ní utvořit si celkový obrázek

o situaci v MS

Mě rka P. nevím proč bychom mě li přijímat usneseník ně který m podbodům (zápis z místního

š etření, anonymy, článek Zůrka), stejně s tím nic neudě láme

Hlobil P. st ně kteréinformace bereme na vě domí (3 případy), RO navrhuje, aby ZO vyjádřilo postoj

k ně který m událostem

Mě rka P. pokud by byl jasně vysvě tlen postup volby ředitelky MŠ tak jsme toto řeš it nemuseli,

nevidím smysl v projednávání bodu 9.4.

Hlobil P. st pak bychom mohli říct, ž e nemásmysl projednávat dopis rodičů

Mě rka P. to smysl má, neboť se obrátili jmenovitě na zastupitele, nevím pročjste to projednávali

na RO když dopis byl určen zastupitelům o pročjste k tomu přijali usnesení

Pospíš ilíkováM. i my členovéRO jsme zastupiteléa mě li jsme potřebu se k tomu vajádřit

Ž ůrek P. podle Listiny základních práva svobod je zaručenásvoboda projevu a právo

na informace, lidé mohou říci cokoliv,jaký mkoliv způsobem třeba i anonymně a myjako

ZO říkáme ž e nikdo nemáprávo napsat anonym a dovolit si ho š ířit toje protiústavní

Htohil P. ml my tady můž eme odsouhlasit co chceme, pokud to narazí na zákon pak to můž e bý t

neplatné, ale máme stejnéprávo vyjádřit svůj názora divím se, ž e panu Mě rkovi vadí,

když se tody tento problém probere v š irš ím kontextu

Ž ůrek P. vě domě poruš ujeme ústavní práva

Hiobi] P. ml tak pro to nehlasujte a podejte trestní oznámení

Ž ůrek P. probíral jsem tos MV a tam mi řekli, ž e nesmíme lidem zakazovat
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Pospíš ilíkováM. my nic nezakazujeme, kaž dý zastupitel Jen vyjádří svůj názor

Ž ůrek P, v usneseníje - zastupitelstvo obce neschvaluje vytvářenía š íření anonymníkomunikace

Hlobil P. ml víte poznáte rozdíl mezi slovy “ neschvaluje a “ zakazuje“ slovo neschvaluje znamená, ž e
s tím nesouhlasíte a podobnásynonyma toje vš e

Hlobil P. st pane Mě rko dejte návrh usnesenía budeme oně m hlasovat

Návrh usnesení:

Zastupitelstvo obce Kostelec u Holeš ova navrhuje vypuš tě ní bodů 9.4 až 9.7 z programu jednání

ZO Kostelec u Holeš ova.

Vý sledek hlasování:

Pro: 6/Proti: 8 (Hlobil ml. P., Hlobil st. P., Hradil M., KlesnU Z., Marek T., Masný O., Pospíš ilíkováM.,

Surala J.) / Zdrž eli se: 1 (Pospíš ilík A.)

Návrh usnesení nebyl přijat.

Program zasedání ZO č. 20:

1. Zahájení

2. Kontrola plně ní usnesení ze zasedání ZO Č . 19

3. Informace o činnosti

4. Závě rečný účet a účetní závě rka Obce Kostelec u Holeš ova za rok 2020

5. Schválení zhotovitele zakázky “ Kostelec u Holeš ova - Rekonstrukce Domu seniorů‘

6. Schválení zhotovitele zakázky“ Stavební úpravy ZŠ Kostelec u Holeš ova“

7. Návrh smlouvy na zřízení vě cného břemene

8. Rozpočtovéopatření č. 3/2021

9. Projednání zálež itostí tý kajících se MŠ Návrh smlouvy o spolupráci se Sdruž ením mě st a obcí vý chodní

Moravy

10. Návrh smlouvy o spolupráci se Sdruž ením mě sta obcí vý chodní Moravy

11. Poskytnutí finančního daru na konto obcí postiž ený ch tornádem

12. Diskuze - různé

13. Závě r

Návrh usnesení:

Zastupitelstvo obce Kostelec u Holeš ova schvaluje program zasedání ZO Kostelec u Holeš ova č. 20.

Vý sledek hlasování:

Pro: 15 / Proti: O / Zdrž eli se: 0

Usnesení č. 3/20Z/2021 bylo schváleno.

2. Kontrola plně ní usnesení ze zasedání ZO Č . 19

2/19Z/2021 ZO Kostelec u Holeš ova schvaluje ZD zakázky “ Kostelec u Holeš ova - Rekonstrukce Domu

seniorů“ - VŘ probě hlo, na programu ZZO Č . 2Oje schválení zhotovitele zakázky

3/19Z/2021 ZO Kostelec u Holeš ova schvaluje portfó lio firem k přímému obeslání vý zev k účasti ve VŘ

zakázky “ Kostelec u Holeš ova - Rekonstrukce Domu seniorů“
-

vš echny firmy do VŘ obeslány

4/19Z/2021 ZO Kostelec u Holeš ova schvaluje slož ení vý bě rovékomise do VŘ zakázky “ Kostelec u Holeš ova

Rekonstrukce Domu seniorů“ - zasedání vý bě rové komise probě hlo 15.6.2021

5/19Z/2021 ZO Kostelec u Holeš ova schvaluje uzavření veřejnoprávní smlouvy na poskytnutí dotace ve vý š i

1 000 Kč s Linkou bezpečí, z.s. - smlouva uzavřena

6/19Z/2021 ZO ZO Kostelec u Holeš ova schvaluje uzavření veřejnoprávní smlouvy na poskytnutí dotace ve vý š i

24 000 Kč s Charitou Holeš ov - - smlouva uzavřena
7/19Z/2021 ZO Kostelec u Holeš ova schvaluje rozpočtovéopatření č. 2/2021 - informace předána hospodářce

obce

8/19Z/2021 ZO Kostelec u Holeš ova schvaluje zámě r dostavby deš ťové kanalizace včetně retenční nádrž e

s regulovaný m odtokem vody na lokalitě Zahájí - garáž e z prostředků obce Kostelec u Holeš ova - RO schválila

nabídku na zpracování PD na dodatečnépovolení stavby a PD na stavební povolení dostavby kanalizace
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Návrh usnesení:

Zastupitelstvo obce Kostelec u Holeš ova bere na vě domí vý sledky kontroly plně ní usnesení ze zasedání

zastupitelstva obce č. 19.

Vý sledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

3. In[ormace o činnosti

Mezi ZZO Č . 19 a 20 probě hly schůze ROČ . 9/2021, 10/2021. 11/2021 a 12/2021.

RO schválila usnesením Č .:

2/9R12021 členy kulturní komise paní Petru Markovou a Romana Slamě níka.

3/9R12021 variantu přisazeného betonového schodiš tě (varianta A PD na rozš íření kapacity MŠ ).

4/9RJ2021 uzavření dodatku k nájemní smlouvě s paní na změ nu pronájmu - pronájem

bytu č. místo bytu Č .

5/9R/2021 pronájem bytu č. . v Domě seniorů paní

od 1.6.2021.

8/9RJ2021 účetní závě rku příspě vkové organizace Základní š kola Kostelec u Holeš ova za rok 2020.

9/9RJ2021 účetní závě rku příspě vkové organizace Mateřskáš kola Kostelec u Holeš ova za rok 2020.

10/9R/2021 převod hospodářského vý sledku příspě vkové organizace Mateřskáš kola Kostelec u Holeš ova

ve vý š i 22 526,55 KČ do rezervního fondu.

1 l/9flluzavření nájemní smlouvy s firmou XEROX CZECH REPUBLIC s.r.o na Xerox Aitalink C8135.

2/10RJ2021 pronájem bytu Č . 37v Domě seniorů

od 1.6.2021.

3/10RJ2021 vý jimku z počtu dě tí (26) ve třídě MŠ pro š kolní rok 2021/2022.

4/1OR/2021 prominutí poplatku za odpady v r. 2021 - ‘

3/I1R/2021 objednání projektový ch dokumentací vč. inž ený ringu u Ing. Jana Hladiš e, v ceně 75 tis Kč bez

DPH.

5/12R12021 vyřazení a likvidaci (odprodej) nepotřebného majetku v použ ívání ZŠ dle přilož eného “ Protokolu

o vyřazení majetku z použ ívání v období 14.6. - 17.6.2021“ .

6/12R12021 cestovní zprávy ze služ ebních cest starostky obce za období od 6.5. do 21.6.2021.

7/12R/2021 uzavření smlouvy o nájmu nebytový ch prostor slouž ících k podnikání. pro

provozovnu pedikůry, manikůry a nehtové modeláž e.

RO souhlasila usnesením Č .:

6/9RJ2021 se zámě rem stavby přípojky plynu k RD kterábude v délce 14,6 m vedena pod chodníkem

na p.Č . 736/11 k.ú Kostelec u Holeš ova, kteráje v majetku obce Kostelec u Holeš ova. Po vybudování

přípojky musí bý t chodník stavebníkem uveden do původního stavu.

7/9R/2021 se stavebním zámě rem “ Stavební úpravy, přístavba a nástavba RD ‚ retenční nádrž

na deš ťovou vodu a domovní Č OV) osazení nového sloupu NN, přípojka elektro a kanalizace na pozemku

p.č. kú. Kostelec u Holeš ova“ . Podmínkou je) ž e napojení sjezdu na místní komunikaci bude

splň ovat podmínky danéVyhláš kou č. 104/1 997 Sb.) kterou se provádí zákon o pozemních komunikacích,

ve zně ní pozdě jš ích předpisů, v 511 až 13. Dalš í podmínka - po vybudování kanalizační přípojky bude místní

komunikace stavebníkem uvedena do původního stavu.

4/12R12021 s přeruš ením provozu š kolní druž iny od 1.7 do 31.8.2021.

RO proiednala usnesením Č .:

2/l 1RJ2021 dopis Č ásti rodičů dě tí z MŠ zastupitelům obce. Zastupitelé) členové RO konstatují, ž e řeš ení

personálního sloŽ ení zamě stnanců MŠ je plně v kompetenci ředitelky MŠ .

Rada obce doyoručila:

3/1 2R12021 uveřejnit, v případě zveřejně ní anonymního sdě lení v Tý deníku Kromě řiž ska, stanovisko

RQ k tomuto sdě lení.

Rada obce konstatovala:
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2/12R12021 k bodu 2: RO akceptovala usnesení vý bě rově komise, kterápodle 5 odst. 2 vyhláš ky Č . 54/2005
označila vš echny kandidátky jako vhodnépro vý kon funkce ředitelky MŠ , pořadí kandidátek stanovené

vý bě rovou komisí podle 5 5 odst. 2 vyhláš ky Č . 54/2005 bylo Rov souladu se zákonem akceptováno jako

doporučující

k bodu 3: Na jednání RO byli radní informováni o průbě hu jednání vý bě rovékomise, rozhodnutí R0 o

jmenování ředitelky MŠ bylo učině no i na základě informací osobního a citlivého charakteru, kteréna jednání

vý bě rovékomise nebyty k dispozici a byly získány zjiný ch zdrojů.

Dalš í informace:

- u Ĺ Horák a synovéobjednáno a následně provedeno kosení Lipin

- uzavřeny novésmlouvy s VaK Kromě říž na odbě r pitnévody a vypouš tě ní splaš kový ch a sráž kový ch vod

z budov v majetku obce

- objednáno a provedeno geodetickézamě ření deš ťovékanalizace na lokalitě Zahájí garáž e

- objednáno zpracováni PD pro dodatečné povolení stavby - deš ťovékanalizace na lokalitě Zahájí garáž e,

přislíben termín v červnu 2021

- od 11.5. probíhala oprava části střechy na Domě služ eb - f. Sikora, dokončeno 14.6.

- dokončen pasport hřbitova, jednáno s Ĺ Atomicon o doplně ní pasportu o reálný návrh volný ch hrobový ch míst

- 13.5. KD a předání prací zhotovitelem zakázky Revitalizace zeleně v obci Kostelec u Holeš ova, podklady

k vyúčtování dotace zaslány administrátorovi dotace

zařizování pohřbu pana O. Tomečka na náklady obce Kostelec u Holeš ova, u notáře bude uplatně na

pohledávka při dě dickém řízení

- 18. - 19. 5. přezkoumání hospodařeni obce za rok 2020

- 20.5. - kontrola vý konu přenesenépůsobnosti pracovníky odd. dopravy a silničního hospodářství KÚ ZK

- 20.5 předání staveniš tě - stavba Rekonstrukce chodníku v Kostelci u Holeš ova f. VHS Bystřice pod

Hostý nem

- 24.5. - elektronickéotevírání obálek VŘ na rekonstrukci tě locvičny

- 24.5. projednání podně tu (Kostka) s pracovníky KÚ ZK

-25.5. probě hlo předání staveniš tě kotelny v ZŠ zhotoviteli prací, příprava staveniš tě a část demontáž í

zahájena 1.6.2021, KD Č . 1 probě hl 10.6.2021.

- KD Č . 1(26.5.), KD Č . 2 (31:5.) a předání prací (15.6.) na stavbě - rekonstrukce chodníku v ulici u bytovek

- 26.5. a 31.5 organizační schůzky se zhotovitelem zakázky na vestavbu schodiš ťě ZŠ f. Rovina stavební, 23.6.

předání staveniš tě

- 27.5. kontrola vý konu spisovésluž by pracovníky Moravského archivu v Brně , kontrola na podání

- s E.ON uzavřena smlouva o odbě ru EE z nového odbě rného místa VO Karlovice a novésmlouvy na dvě

odbě rnámísta VO v Kostelci z důvodu sníž ení ampéráž e jističů.

- 30.5. vítáni občánků na Myslivně organizovanékulturní komisí obce

- 31.5. jednání svolanék řeš ení ž ádosti o změ nu PRVÁ K ZK za účasti starostů obcí Ně mčice, Rymice, Kostelec

u Holeš ova a zástupců Povodí Moravy, KUZK, MÚ Holeš ov, VaK Kromě říž a firmy ProVenkov

- vyřizovány podklady k podání ž ádosti o ke kolaudaci na rekonstruovanéchodníky v Kostelci u Holeš ova. 1.6.

jednání na speciálním SÚ MÚ Holeš ov ve vě ci kolaudačního řízení stavby “ Rekonstrukce chodníků v obci

Kostelec u Holeš ova“

- 4.6. informace z MMR o neobdrž eni dotace na rekonstrukci tě locvičny

- 8.6. elektronickéotevírání obálek VŘ zakázky na rekonstrukci Domu seniorů

- 14.6. schůzka s ředitelkou ZŠ - informace o provozu š koly v době distančni vý uky ajednání s RRAVM ve vě ci

dotačních programů na dovybavení ZŠ

- 15.6. zasedání vý bě rový ch komisí zakázek na rekonstrukci tě locvičny a Domu seniorů

16.6. jednání s ředitelkou MŠ o personální situaci v MŠ - podrobně jš í informace v bodu 8 programu ZZO Č . 20

17.6. setkání starostů Kostelců v Č erveném Kostelci, nejbliž š í setkání Kostelců je naplánováno na 18.6.2022

v Č erveném Kostelci, v roce 2023 v Kostelci nad Labem

Ú čast starostky obce na:

- 14.5. Valné hromadě VaK Přerov

- 19.5. Valné hromadě VaK Kromě říž

- 21.5. Valné hromadě Mikroregionu Holeš ovsko

- 8.6. Č lenskéschůzi Svazku obcí pro hospodaření s odpady

- 25.6. Valné hromadě Mikroregionu l-Ioleš ovsko

Vytvořeno v aplikoci UZOb. strnno 5 / 18



Přehted podaný ch ž ádostí s pož adavkem vyřízení dle zákona 106/1999 Sb.

Mezi zasedáními ZO Č . 19 a 20 byly vyřízeny, nebo jsou připravovány k vyřízení 5 ž ádosti o informace od PO,

3 ž ádosti od zastupitele obce, 1 ž ádost od FO, 1 odvotání proti rozhodnutí OÚ od zastupitele.

Diskuze:

Ž ůrek P. Jak bylo reagováno na 6 otázek redaktorky Tý deníku Kromě říž ska

Pospíš ilíkováM. spaní redaktorkou jsem mluvilo dvakrát, poprvépo obdrž en/e-mailu s anonymním

sdě lením redakci tý deníku a dotazy na stanovisko HO, to jsem jísdě lila, ž e pokud článek

s anonymem zveřejní, tak RO poskytne k tomuto článku stanovisko, bylo mi řečeno, ž e

o zver‘ejně níči nezveřejně ní anonymu rozhodne redakční rada tý deníku, kterápředtím

vyzve zdroj tohoto sdě lení, zda se nechce pod svůj článek podepsat, neboť nemají

ve zvyku zveřejň ovat anonymy, při druhém telefonickém hovoru jsem obdrž ela informaci,

ž e pisatel svůj článek nepodepíš e a redakce zvaž uje uveřejně ní upraveného článku

s obecný mi informacemi k této vě ci, nikoliv tedy anonymu v plném zně ní, redaktorce

jsem k polož ený m dotazům sdě lila informace a dohodly jsme se, ž e pokud napíš e ně jaký

článek, který by mě l v tý deníku vyjít, tak před uveřejně ním poš le redakce článek

k autorizaci, abychom posoudili, zda článek vyjadřuje přesně názor HO

Ž ůrek P. ptal jsem se na ně co jiného- bylo odpově zeno na 6 polož ený ch konkrétních dotazů

Pospíš ilíkováM. řekla jsem už , ž e jsem telefonicky na dotazy odpově dě la, redakce mé odpově di

pravdě podobně ně jak zpracuje do článku a ten poš le HO k autorizaci

Zmeš kalJ. jak jsme naš li projektanta Hladiš e, ptali jsme se jakémáreference?

Pospíš ilíkováM. v dnes‘nídobě sehnat projektanta, který by vám na počkání zpracoval projekt a zajistil

inž ený ring je velký problém, zájmem obce je co nejdříve zlegalizovat černou stavbu

deš ťové kanalizace a nechat zpracovat PD na úplnéodkanalizování lokality garáž iš té

na Zahájí, byla jsem domluvenána zpracování projektový ch dokumentací deš ťové

kanalizace sp. Mlčochem, nicméně po ně kolikrát opakovaný ch urgencích jsem nedostala

ani ‚finanční nabídku, v tédobě navš tívil OU vjinévě ci Ing. Hladiš a vyš lo najevo, ž e tyto

PD zpracováváa přislíbil termín zpracování PD červen 2021, poslal nabídku, která

se HO zdála vysokáa proto jsem oslovila dalš ího projektanta z kontaktu přes p. Andrlíka..

cenovánabídka od tohoto projektanta byla bez DPH vyš š í, nicméně celkově z důvodu

neplátce DPH niž š í, termínově ale nabízeli září 2021, proto RO rozhodla objednat práce

ti Ing. Hladiš e

Marek T. takéjsem s Ing. Hladiš em o této vě ci mluvil a přislíbil, ž e to v daně ni termínu zvládne

Pospíš ilík R. jakje tos vý bě rový m řízením, kteréprobě hlo 24.5. na rekonstrukci tě locvičny, už

jsme mě li informaci, ž e nebudeme mít peníze a přesto probě hlo VR

Pospíš itíkováM. nezískali jsme dotaci z MMR ale stále ješ tě byla š ance získat dotaci z MF, kde jsme ž ádali

peníze na rekonstrukci tě locvičnya kotelny, proto jsme pokračovali ve VR, 15.6. zasedaly

komise VR na tě locvičnu a rekonstrukci Domu seniorů

Hlobil P. st. 15.6. zasedaly dvě komise na tě locvičnu a Dům seniorů

Pospíš UíkováM. VŘ na tě locvičnu bylo k projektu na dotaci od MF, kde jsme ž ádali peníze i na

rekonstrukci kotelny

Ž Ů rek P. kdo platil geodetickézamě ření skutečného provedení chodníků ke kolaudaci stavby

rekonstrukce chodníků v obci Kostelec u Holeš ova,

Pospíš ilíkováM. obec, protož e částko na geodetickézamě ření nebyla zahrnuta do rozpočtu stavby

Ž ůrek P. ve smlouvé o dílo je, ž e dodavatel předádílo včetně geodetického zamě ření stavby a

proto se ptám pročjste to za ně zaplatili

Hlobil P. st. už v průbě hu stavby jsme byli upozorně ni, ž e ve smlouvě je geodetickézamě ření, které

nenív rozpočtu sta vby, jako serió zní partnerjsme to uznali a proto zaplatili, tvrdoš (jně

ně co vymáhat, když vím ž eje to š patně bych považ oval za neserió zní jednání

Ž ůrek P. uchazeč se mě l právo vyjádřit a dát dodatečný dotaz v průbě hu vý bě rového řízení,

ojakou částku se jednalo

Pospíš ilíkováM. 50 tis. Kč

Hlobil P. st. jednalo se o zamě ření vš ech nově vybudovaný ch chodníků což je cca 2000 m2

Ž ůrek P. je to novástavba a proto musí bý t zamě řena, aby se to dalo dát do evidence KN

Návrh usnesení:

Zastupitetstvo obce Kostelec u Holeš ova bere na vě domí in[ormace O Č innosti.

Vý sledek htasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.
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4. Závě rečný účet a účetní závě rka Obce Kostelec u Holeš ova za rok 2020

ZO byl předlož en dokument Závě rečný účet obce Kostelec u Holeš ova za rok 2020.

přečetl vý hrady k závě rečnému účtu a účetnízávě rce

tyto vý hrady zastupiteleŽ ůrka řeš íme kaž dý rok při projednávání závárečného účtu o
účetnízávě rky, ve zprávě o vý sledku přezkoumání hospodaření obce za rok 2020 není
ž ádnépochybení obce vdanévě ci zmíně no, ani po v minulosti podaném trestní oznámení
se neprokázalo, ž e by obec nejednalas péčídobrého hospodáře

Návrh usnesení:

Zastupitelstvo obce Kostelec u Holeš ova schvaluje závě rečný účet Obce Kostelec u Holeš ova za rok 2020

bez vý hrad.

Vý sledek hlasování:

Pro: 12 / Proti: 1 (Ž ůrek P.) / Zdrž eli se: 2 (Mě rka P., Sklenář V.)

Usnesení č. 4120112021 bylo schváleno.

Přílohy:

1. Zveřejně ní závě rečného účtu

2. Závě rečný účet za rok 2020

Příloha č. [ - Podrobnárekapitulace

Příloha č. Podrobnárekapitulace

Příloha č. 2 - Hlavní kniha 1. část

Příloha č. 2 - HLavní kniha 2. část

Příloha č. 3 . Inventura účtů 1. část

Příloha č. 4 .1 - Vý kaz pro hodnocení

Příloha č. 4. 2 Vý kaz pro hodnocení

Příloha č. 4. 3 - Vý kaz 2isku a ztráty

Příloha č. 4. 5 - Příloha

Příloha č. 4. 6 Plně ní rozpočtu

Příloha č. 4 7 -Meziroční srovnání

Příloha č. 5 Dotace

Příloha č. 6.1. Vý kaz zisku a ztráty ZŠ

Příloha č. 6.1. Vý kaz zisku a ztráty ZŠ
Příloha č. 6.2 - Rozvaha ZŠ

Příloha č. 6.3 - Příloha ZŠ

Příloha č. 6.4 - Vý kaz zisku a ztráty NIŠ

Příloha č. 6.6 - Příloha MŠ

Vý hrady zastupitele P. Ž ůrka

majetku L čá

majetku 2. čá

plně ní rozpo
plně ní rozp

ZO byla předlož ena účetní závě rka Obce Kostelec u Holeš ova za rok 2020. Součástí účetní závě rky je zpráva

auditora o vý sledku přezkoumání hospodaření obce Kostelec u Holeš ova za rok 2020.

Návrh usnesení:

Zastupitelstvo obce Kostelec u Holeš ova schvaluje účetní závě rku Obce Kostelec u Holeš ova za rok

2020 a hospodářský vý sledek ve vý š i 6 842 27372 Kč.

Vý sledek hlasování:

Pro: 12/Proti: 1 (Ž ůrek P.) J Zdrž eli se: 2 (Mě rka P., Sklenář V.)

Usnesení č. 51201/202 I. bylo schváleno.

Přílohy:
L Protokol o schvalování účetní závě rky za rok 20

2. Vý kaz FIN 2-t2

3. Rozvaha

Diskuze:

Ž ůrek P.

Pospíš ilíkováM.

Vytvořena v aplikaci UZOb. strano 7/18



4. Vý kaz zisku a ztrát

5. Příloha

6. Seznam přijatý ch a poskytnutý ch transferů

7. Htavní kniha 1.část

8. Hlavní kniha 2.část

9. Inventurní soupis stavu účtů 1.část

10. Inventurní soupis stavu účtů 2. část

11. Zpráva o vý sledku přezkoumání hospodaření obce

5. Schválení zhotovitele zakázky “ Kostelec ti Holeš ova - Rekonstrukce Domu seniorů“

1562021 od 16:00 hod. probě hlo hodnocení nabídek firem ve zjednoduš eném podlimitním řízeni

na zhotovitele zakázky “ Kostelec u Holeš ova - Rekonstrukce Domu seniorů“ Nabídky podalo celkem 5 [Irem,

přičemž vš echny splnily pož adavky zadavatele. Vý bě rovákomise doporučila schválit jako zhotovitele zakázky

firmu PaPP, spol. s r.o., Za Tratí 1154, 686 01 Uherské Hradiš tě , lČ 00207608, kteránabídla nejniž š í

cenu. 21.6. 2021 byly zveřejně n seznam vybraný ch projektů po vyhodnocení vý zvy k podprogramu 298228,

VPS-223-3-2021 Podpora obnovy a rozvoje komunální infrastruktury (občanskávybavenost). Obec Kostelec

u Holeš ova nemáschválenou dotaci, Ž ádost o dotaci je evidována v zásobníku projektů. RO doporučuje

realizaci této zakázky i bez dotace. Obec disponuje vlastními finančními prostředky. V průbě hu roku

se průbě ž ně musí provádě t opravy střechy a rovně ž okapy a svody jsou v havarijním stavu. Opravy fasády

balkonů vyž adují instalaci leš ení a proto by bylo vhodně vš echny projektovanépráce provést v jednom časovém

termínu.

Diskuze:

Ž ůrek P. máme tuto zakázku v rozpočtu

Pospíš ilíkováM. nemáme, bylo by vyřeš eno rozpočtový m opatřením, v současnédobě na dvou účtech obce

máme částku cca 17 139 000 Kč, na stavby probíhající v ZS počítáme v rozpočtu

s částkou cca 7 mil Kč, z dotací bychom letos mě li obdrž et cca 3 mil Kč zpě t

Ž ůrek P. kolik máme v rozpočtovérezervě

Pospíš ilíkováM. aktuální přesnou hodnotu nevím, na konci loň ského roku jsme mě li IQ mil, Kč, ale podle

vý voje ‚financí na účtech a toho jak nám postupně finance přichází o co máme do konce

roku ješ tě v plánu utratit bychom to mě li zvládnout

Ž ůrek P. chci pož ádat aby pr“ ís“ tě s návrhem podpisu smlouvy byl předlož en rozborjak to

profinancujeme

Návrh usnesení:

Zastupitelstvo obce Kostelec u Holeš ova schvaluje vítě ze vý bě rového řízení na zakázku “ Kostelec

u Ho]eš ova - Rekonstrukce Domu seniorů“ firmu PaPP, spol. s r.o., Za Tratí 1154, 686 01 Uherské

Hradiš tě , lČ 00207608 a schvaluje uzavření smlouvy o dílo.

Vý sledek hlasování:

Pro: 15/Proti: 0/Zdrž eli se: O

Usnesení č. 6120Z12021 bylo schváleno.

Přílohy.

072 Zpráva z hodnocení

Rce DPS PaPP

6. Schválení zhotovitele zakázky“ Stavební úpravy ZŠ Kostelec ti Holeš ova“

15.6.2021 od 16:15 hod. probě hlo hodnocení nabídek firem ve zjednoduš eném podlimitním řízení

na zhotovitele zakázky “ Stavební úpravy ZŠ Kostelec u Holeš ova“ . Nabídky podaly celkem 3 firmy, přičemž

vš echny splnily pož adavky zadavatele. Vý bě rovákomise doporučila schválit jako zhotovitele zakázky firmu

KERAMO D-Dohorák s.r.o., Zahradní 583, 768 21 Kvasíce, iČ 27716104, kteránabídla nejniž š í cenu,

21.6. 2021 byly zveřejně n seznam vybraný ch projektů po vyhodnocení vý zvy k podprogramu 298228,

VPS-228-3-2021 Podpora obnovy a rozvoje materiálně technické základny regionálního š kolství v působnosti

obcí.. Obec Kostelec u Holeš ova nemáschválenou dotaci. Ž ádost o dotaci je evidována v zásobníku projektů.
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RO usoudila, ž e rekonstrukce tě locvičny ZŠ není pro obec prioritou.

Diskuze:

Pospíš itík R. nesedí mi to v popisuje uvedeno, ž e bylo soutě ž ena vestavba schodiš tě ZŠ

Ž ůrek P. objosním to, jde o zprávu ohodnocení nabídek, kde je uvedeno v popisu, ž e byla

soutě ž eno vestavba schodiš tě ZS, administrátor to tam š patně napsal, předmě tem

zakázky boIn podlaha v tě locvičně

Pospíš ilíkováM. jde skutečně o chybu administrátora v popisu předmě tu \Ä , kterési nikdo z vý bě rové
komise oni jánevš iml ojáto nechám opravit, na naš e rozhodováníto Led‘ nemávliv,je to
pouze o tom, obychom mě li v pořádku dokumentaci k 1/Ř

Ž ůrek P. máme v ZD, ž e můž eme zruš it 1/R

Pospíš ilíkováM. v návrhu smlouvy, kteráje součástí ZD toje a můž eme řízenízruš it bez udánídůvodu

Návrh_usnesení:

Zastupitelstvo obce Kostelec u Holeš ova schvaluje zruš ení zadávacího řízení na zakázku ‘ Stavební

úpravy ZŠ Kostelec u Holeš ova“ z důvodu neobdrž ení dotace.

Vý sledek hlasování:

Pro: 15 / Proti: 0/ Zdrž eli se: 0

Usnesení č. 7/20Z12021 bylo schváleno.

Přílohy:

072 Zpráva z hodnoceni

ZŠ Keramo

7. Návrh smlouvy na zřízení vě cného břemene

Zastupitelstvu obce Kostelec u Holeš ova je předlož en návrh smlouvy na zřízení vě cného břemene na pozemku

p.č. 798 kú. Kostelec u Holeš ova pro zřízení, umístě ní a provozování inž ený rské sítě (přípojky kanalizace

k rodinnému domu na par. KG DN200).

Diskuze:

Pospíš ilík R. kde toje ta stavba

Pospíš ilíkováM. je to novostavba na Loučkách,

aunesení:

Zastupitelstvo obce Kostelec u Holeš ova schvaluje zřízení vě cného břemene na pozemku p.č. 798 kú.

Kostelec u Holeš ova pro zřízení, umístě ní a provozování inž ený rskésítě (přípojky kanalizace k rodinnému

domu na par. KG DN200).

Vý sledek hlQvání:

Pro: 15 / Proti: O / Zdrž eli se: O

Usnesení L 8/20Z/202 Z bylo schváleno.

Přílohy:

SMLOUVA vě cné břemeno- obec KuN

002-CeIRováSITUACE

8. Rozpočtové opatření č. 3/202 1

ZO bylo předlož en návrh rozpočtového opatření č. 3/2021

Návrh usnesení:

Zastupitelstvo obce Kostelec u Holeš ova schvaluje rozpočtovéopatření Č . 3/2021

Vý sledek hlasování:

Pro: t5 / Proti: O / Zdrž eli se: O
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Usnesení č. 9120Z1202 1 bylo schváleno.

Přílohy:

Návrh rozpočtového opatření č. 3-202t

9. Projednání zálež itostí tý kajících se MŠ

9.1 Projednání douisu rodičů k situaci v mateřskéš kole

Zastupiteléobce Kostelec u Holeš ova - Ing. Petr Ž ůrek, Radoslav Pospíš itík a Petr Mě rka předlož ili návrh hodu

programu zasedání ZOČ . 20, konaného dne 29.6.2021 “ Projednání dopisu rodičů k situaci v mateřskéš kole“ .

Ve 2010 hod opustil zasedáni ZO Č . 20 zastupitel Martin Hradil.

Diskuze:

Ž ůrek P. vyzval paní starostku, aby pozastavila rozhodnutíRO ve vě cijmenováníředitelky

MS, minimálně do doby než se vě ci vyjasnía napraví Navrhl zřídit pě tičlenný vý bor

(jeden člen z kaž dévolební strany) za účelem vyřeš ení stávající situace v MS.

Pospíš ilíkováM. smě š ujete více vě cí dohromady, řeš ení personálních otázek v MŠ ,jmenování nové

ředitelky v MŠ , únik facebookovékomunikace atd. K pozastavení rozhodnutíRO nemám

ž ádný důvod.

Hlobil P. st. nesouhlasím se zřízením vý horu pro vyřeš ení sítuoce v MŠ . Ř eš ení persanálních

zálež itostí t‘ MŠ je plně v kompetenci ředitelky MS.

Klesnu Z. formálníchyba v zápise konkurzní komise je moje chyba

Hlobil P. st. byli jsme se starostkou na schůzce v MŠ s cÜ em získat informace k situaci v MŠ , tak

abychom mohli informovat zastupitele a veřejnost.

Ž ůrek P. jste statutární zástupci zjednévolební kandidátky aje to jeden politický názor. Vý borje

vyváž enéspektrum lidí, 5 členů - zástupci vš ech stran.

Pospíš ilíkováM. pane Ž ůrku, proč myslíte, ž e personální otázky MŠ jsou politickázálež itost.

Pospfš ilík A. ‚problémy spaní Smolíkovou“ nastaly až po příchodu paní Ondráčkové

Hlobil P. ml. situaci v MŠ řeš í ředitelka MŠ . RO můž e v případě nečinnosti řeš it ředitelku MŠ .

Hlobil P. st. pane Ž ůrku, bude velmi obtíž né, tak jak navrhujete vý borzřídit. Nevyváž ený , zkreslený

pomě rčlenů vý boru v pomě ru zastoupenív Zo.

host co se dě je ve š kolce, když tam paní ředitelka není?

Hlobil P. st. když je v MŠ jen paníOndráčkováa paníSmolíková,je tam napjatáatmosféra. Když

přijde paní ředitelka, jako mávnutím kouzelného proutku se vš e změ ní

Pospíš ulík R. prokázaly se pletichy, rodiče mají strach se podepsat.

Marek T. jaképletichy, tomu nerozumím.

Hlobil P. ml. získání informací nezákonný m způsobe m je trestný čin.

Klesnul Z. uniklákomunikace nezákonný m způsobem na veřejnosti je účelově upravená. Uniklá

komunikace je mezi mou sestrou Janou a paní Smolíkovou. Pane Zůrku, myslíte si, když

jsem š el se sestrou na policii, ž e jsme mě li máslo na hlavě ? Pane Zůrku, pokud si myslíte,

jak říkáte, ž e jsem se dopustil pletich, nebo trestného činu, obraťte se na generální

inspekci bezpečnostních sborů. Pokud si myslíte, ž e jsem udě lal přestupek, obraťte se na

odbor vnitřní kontroly. Dostal jsem informace o š kolce, můž ete mi říct, coje na tom

š patného? Jámys/ím, ž e nic. Pos!echl jsem si u konkurzu vš echny uchazečky. Paní

Ondráčkavábyla nejvíc připravenáa nachystaná, ale působila na mě chladně . Paní

Sevčíková, kteráskončila na druhém místě a pro kterou jsem hlasoval, působila na mé

jako matka, kterádě ti miluje. Komise konstatovala, ž e máráda dě ti, ž e ta z ní vyzařuje a

tou mě razhodlo.Jájsem tak hlasoval, nebyl jsem vázán na nica nikdo z radních nebyl

ničím vázán.
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Hradil M. nejprve k současnépaní ředitelce MŠ . Vychovala mě , vychovala médítě ajájsem jí

nesmírně vdě čný , jakou práci tam odvádě la a nemohu si v ničem na ni stě ž ovat. Když
jsme mě li problém, obrátili jsme se na ni a problém jsme společně vyřeš ili.

Prolomení hesla a nabourání se do soukromékomunikace je spáchání trestného činu.

Pokud si ně kdo myslí, ž e tady byly páchány pletichy, od toho jsou orgány v trestním

řízení, je třeba podat trestní oznámení na konkrétní osobu. Ted‘celkově ke š kolce -já
se nebudu vyjadřovat a přijde mi pod úroveň , vyjadřovat se k nezákonně získané

facebookovékomunikaci. Nečetl jsem to, číst to nebudu a odmítám to číst. Vůbec si

nedovedu představit, ž e ně kdo klesne tak hluboko a tohle udě lá. A ně kdo se tím ohrazuje

a říká, co tam bylo je to pro mě úplně nepochopitelnéa pod úroveň člově ka.

Nesouhlasím se zřízením vý bo nijakéoprávně ní mávý bor ně co zjiš ťovat? jábych

takovému vý boru nic neřekl. Proč? Proč bych se s ním vůbec bavil?

Pospíš i]íkováM. přečetla odpově dna otevřený dopis ředitelky MŠ .

Pospíš úík R. rozhodnutí RO při jmenování ředitelky MŠ mábý t jednoznačné, vš ech pě t
radních máhlasovat pro jednoho kandidáta.

H[obil P. st, jak jste hlasovali v roce 2014, když jste potvrzovali ve funkci ředitele ZŠ Mgr. Ballnéra.

játi to řeknu 3 pro, I proti, I nehlasoval. Také to nebylo jednoznačné.

Pnspíš tlik R. tlačily nás k tomu také troš ku morální aspekty. Protož e jsme rnlc nťd tím ootvrdili
ve funkci ředitelku MS, potvrdili jsme stejný m způsobem i

-

Mě rka P. za vš ím je neschopnost radních jasnéa srozumitelně na první dobrou vysvě tlit

proč hlasovali, tak jak hlasovali při jmenování ředitelky MŠ . Tady pan místostarosta ně co

řekne o svém vě domía svě domí, nikdo neví co to je, Tomáš se tam kroutí jak had. To není

správně .

H‘obil P. st, jábych se vrátil k minulému jednání ZO jen dvě ma vě tami. Konkurzní komise pracuje

v uzavřeném rež imu (neveřejném). RO pracuje v rež imu neveřejném. Bylo tady řečeno,

pokud bychom řekli veřejně ně které informace, můž e se stát, ž e bychom ně kterého

z kandidátů mohli veřejně poš kodit. Pan Mě rka řekl, ž e jsme tak hlasovali, protož e

jsme mohli. To si a nás myslíte takovéhlouposti, ž e hlasujeme jen tak, ž e můž eme a

nevíme proč? Tak jávám ta řeknu. Za sebe mohu říci - nerozhodly dehonestující pomluvy

a š tvavákampaň . Nerozhadl ani namazaný rohlík. Rozhodující pro mě byly informace

o uchazečích z předchozích zamě stnání. V případě (první

v pořadí) to byly informace, kteréjsou s vý konem funkce řnditoll“ koly neslučitelné.

Tyto informace jsem si prově řil. Nehylyvyvráceny. I konkurzní komisi

na tuto skutečnost neupozornila a vůhec ii nevysvě tlila. Proto jsem pro sebe tuto mož nost

jmenování zavrhl. Vpřípadě dnihév pořadí) byly reference

kladné, bezproblémové. Proto jsem se rozhodl pro tuto volbu jmenovánL Nesouhlasím

s názorem, ž e jsem nemě l právo se takto dotazovat. Ba naopak,jsem přesvě dčen o tom,

ž e to byla mápovinnost, prově řit si veš kerédostupnéinformace a na základě toho

se rozhodnout.

Marek T. důvody se mě ly říct jasně a zřetelně . Ně kdy se to neříkálehce, je tady kamero, můž e to

ně koho poš kodit. Z tohoto důvodu se to neřeklo. jájsem hlasoval pro

na základě informacíod členů RO a informacíz konkurzní komise. Pro,resníkariéra ‚

v MŠ nebyla bohatá, což mi začalo vrtat hlavou, proč to tak je.

názkuš enosti s prací v MS mnohem vě tš í. To byl jeden z důvodů, pročjsem
•o takto r° zhodl. Mě l jsem informace od rodičů. Ta kéjsem se dotazoval no

na stávajícím pracoviš ti. Rodiče jsou sjejí prací spokojeni a majíji tam rádi.

Z tě chto důvodů jsem se rozhodl jmenovat na ředitelku MŠ ,

Pospíš ilíkováM. slyš eli jsme zde také - listina základních práva svobod, svoboda člově ka, právo říci svůj

názor. Dám tokový dotaz. Necítíte, ž e i vaš e svobodoje ohrož ena, když dochází

k vytunelování soukroméfacebookovékomunikace? Toto vidím jako zásah do svobody

člově ka.

Pospíš ilík A. nedovedu si představit záludně jš í praktiku, než je toto.

host dotaz na pana Hlobila ml. Myslíte si. ž e se smí vynáš et informace nebo vý sledek
konkurzního řízenídřív než se to ví oficiálně ?

Hlobil P. ml. když je vý bě rové řízení uzovřené,je sluš né, ž e ti kandidáti to ví jako první, ale není to

nezákonné.

host ředitel musí bý t dobrý manaž er. Když vodím vnučku do š kolky, tak s paní učitelkou ž ádný

problém nemán.
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Hlobil P. st. polož il otázku, kdo nese odpově dnost za MŠ ? Odpově dě l - ředitelka, kterájejmenována

BO. RO nese plnou odpově dnost za to, koho jmenuje do této funkce. V souvislosti

s rozeslaný mi anonymy upozorň uji na to, aby se nikdo nepokouš el zámě rně naruš ovat

v MŠ pořádek a š kolnířád. ROje připravenánově jmenovanéředitelce MS poskytnout

součinnost a plnou podporu.

Hlobil P. ml. jábych se ješ tě vrátil k tornu dopisu. Maminky píš í jakje vš echno dobré,jakáje tam

skvě láatmosféra. Takéjako rodič mohu říci, ž e to tak nevidím. V poslednídobě je tam

tristní atmosféro. Ně kteří rodiče toni dě ti ani nedávají.

host když jste hlasovali podle nejlepš ího vě doniía svě domí, pročjste nedali alibisticky

na konkurzní komisi?

Hlobil P. st, zazně la zde spousto názorů a informací. Vraťme se postupně kjednotlivý m podbodům a

vyjádřeme se k navrž ený m usnesením.

Návrh usnesení:

Zastupitelstvo obce Kostelec u Holeš ova zřizuje vý bor pro proš etření situace v MŠ a okolností ohledně

volby ředitelky MŠ . Vý bor bude mít 5 členů slož ený ze zastupitelů z kaž dévolební kandidátky.

Vý sledek hlasováni:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

PÍÍ1QhY
1 Předlož ení bodu k zařazení na pořad jednaní ZO

2 Návrh bodu na jednání ZO

3 Dopis nespokojený ch rodičů k dě ní v NIŠ

Byl předlož en protinávrh usnesení, který byl zpracován RO.

Návrh usneseni:

Zastupitelstvo obce Kostelec u Holeš ova projednalo dopis části rodiČ ů dě tí z MŠ zastupitelům obce.

Zastupitelékonstatují, ž e řeš ení personálního slož ení zamě stnanců MŠ je plně v kompetenci ředitelky MŠ .

Vý sledek hlasování:

Pro: 9 / Proti: 4 (Hradil A., Mě rka P., Pospíš ilík R., Ž ůrek P.) / Zdrž eli se: 2 (Sklenář V., Zmeš kal J.)

Usnesení č. 1O/20Zí2021 bylo schváleno.

9.2 Upozorně ní na poruš ení pracovních povinností - Námitka vůči Upozorně ní na poruš ení

pracovních povinností

Ř editelka NIŠ upozornila 29. 4. 2021 zamě stnankyni na ně kolikeréporuš ení povinností

vyplý vajících z pracovních předpisů vztahujících se k jí vykonávané práci. Toto upozorně ní se odvolává

na Zápis z pedagogickérady konané dne 25. 1. 2021

v této vě ci vš echna uvedenátvrzení popírá. Konstatuje, ž e si řádné plnila pracovní

povinnosti aje připravena hránt se i právní cestou.

V rámci místního š etření bylo zjiš tě no, ž e neexistuje ž ádny zápis o projednání poruŠ ení pracovních povinností

v lednu 2021 s . Nebyly vyvozeny ž ádnézávě ry.

Návrh usnesení:

Zastupitelstvo obce Kostelec u Holeš ova bere na vě domí pracovně právní spor mezí ředitelkou MS a

zamě stnancem Zastupitelékonstatují, ž e řeš ení personálních otázek MŠ je plné

v kompetenci ředite[ky MŠ .

Vý sledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

Přílo

8 UPOZORNĚ NI NA PORUŠ ENI PRACOVNÍCH POVINNOSTÍ

9 Námitka vůči Upozorně ní na poruš ení pracovních p
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93 Š íření přepisu soukroméfacebookovékonverzace v budově MŠ

Y. 6. 2O2lbyly do vš ech š atních skříně k dě tí v MŠ vlož eny obálky. Vyjádření ředitelky MŠ - nevě dě la jsem co to

je. Myslela jsem si, ž e se jednáo aktivitu rodičův souvislosti s ukončením profesní kariéry ředitelky š koly.

Na to, coje obsahem vlož ený ch obálek, mě upozornit jeden z rodičů.

Jednáse o dokument pě ti listů soukroméfacebookovékonverzace mezi matkou dítě te umístě ného v MŠ a

zamě stnankyní Konverzace se tý káproblematiky jmenování nové ředitelky MŠ .

Návrh usnesení:

Zastupitelstvo obce Kostetec u Holeš ova neschvaluje š íření přepisu soukromé facebookové konverzace,

kterábyla získána nelegálním způsobem.

Vý sledek hlasování:

Pro: 10 / Proti: 2 (Pospíš itík R., Ž ůrek P.) / Zdrž eti se: 2 (Mě rka P., Sklenář V.)

Usnesení č. 11/201/2021 bylo schváleno.

PřílohL
4 Uniklé informace lb komunikace

5 OBCI KOSTELEC U HOLEŠ OVA SE Š IŘ t ANONYMNí PSÁ NI

Vyjádření zastupitele P. Ž ůrka k bodu 9.3

9.4 Schůzka starostky a místostarosty obce s ředitelkou MŠ

email 15. 6. 2021

Dobrý den paní ředitelko - v poslední době přiš la na obec Kostelec u Holeš ova řada dokumentů, které

se bezprostředně tý kají MŠ Kostelec u Holeš ova. Ně které z nich byty přímo adresovány vš em zastupitetům

obce. Na záktadě této korespondence ž ádáskupina zastupitetů zařazení bodu na pořad jednání Zastupitelstva

obce č. 20 - Projednání dopisu rodičů k situaci v Mateřskéš kole. Z pozice starostky obce Kostetec u Hoteš ova,

kteráje zřizovatelem příspě vkovéorganizace Mateřskáš kola, Kostelec u Holeš ova, okres Kromě říž Vás ž ádám

o osobní schůzku přímo na pracoviš ti MŠ , termín a čas pož aduji po vzájemné dohodě stanovit co nejdříve a tak,

abyste se mi mohla plně vě novat.

Schůzka se uskutečnila 16. 6. 2021 v 15.00 h v budově MŠ za přítomnosti ředitelky MŠ , starostky

a místostarosty obce. Na schůzce byl vypracován Zápis z místního š etření, který podepsali vš ichni účastníci.

Návrh usnesení:

Zastupitelstvo obce Kostelec u Holeš ova bere na vě domí Zápis z místního š etření v MŠ Kostelec

u Holeš ova ze dne 16.6. 2021.

Vý sledek hlasování:

o návrhu usnesení nebylo hlasováno.

Přítohy:

6 Dohodnutí schůzky v MŠ

7. 1 Zápis z místního š etření originál

7.2 Zápis z místního š etření v MŠ přepis

7.3 Zápisy z porad

9.5 Otevřený dopis starostce obce od ředitelky MŠ

18. 6. 2021 zaslala a zveřejnita ředitelka mateřské š koly OTEVŘ ENÝ DOPIS STAROSTCE OBCE., 27.6. byla

ředitelce MŠ odeslána odpově ď starostky obce na otevřený dopis.

Návrh usnesení:

Zastupitelstvo obce Kostelec u Holeš ova bere na vě domí OTEVŘ ENÝ DOPIS STAROSTCE OBCE

od ředitelky mateřskéš koly v Kostelci u Holeš ova, takéreakci starostky obce na tento dopis.

Vý sledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

FĹ ílby
10 Otevřený dopis SO od ředitelky MŠ
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